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Styrets årsberetning for 2015 

Manndalen ungdoms- og idrettslag 
 
 
 

Styret i MUIL har bestått av hovedstyret og ledere av undergruppene. 
 
Hovedstyret: 
Leder   Bernt E. I. Lyngstad 
Nestleder  Inghild Blomstereng 
Sekretær  Kine R. Solberg/Marina Olsen 
Styremedlem  Gunnlaug O. Isaksen 
Styremedlem  Tom Hugo Furuseth 
 
Ledere av undergruppene: 
Ski   Randi Stenseth/Jan A. Hansen 
Fotball  Geir Morten Bartholdsen (Fotballgruppa består av lagledere) 
Taekwon-Do  Henrik Olsen 
Trim   Siw Tuoremaa 
Ungdom  - 
Barneidrett  Kine Brustrøm 
Anlegg/alpint Even Steinlien 
Sykkel   Helge Vatne 
 
 
Kasserer/Regnskapsfører:   Olav Kristian Vatne 
 
Styret i MUIL har i 2015 behandlet 17 saker. Det har vært avholdt 7 møter. 
 
Årsmøtet i 2015 ønsket at vi gikk på en prøveordning med gruppelederne inn i styret i 
MUIL. Hensikten var å få en kortere vei for å følge opp undergruppenes arbeid. 
Denne ordningen har for så vidt fungert greit. Undergruppene har kunnet formidle 
førstehåndsopplysninger direkte til sin undergrupper. 
 
Hver enkelt leder har også kunnet stemme på lik linje med medlemmer av hovedstyret. 
Eneste forskjellen har vært at hovedstyret har hatt det juridiske ansvaret for 
idrettslaget. 
 
Men ordningen har samtidig medført at antall personer som skal innkalles og antall 
personer på selve møtene har økt kraftig. Fra 5 stykker slik det var tidligere, opp til 
rundt 8-10 stykker med denne ordningen. Møtene har nok blitt litt lengere fordi flere 
skal ha nødvendig taletid. 
 
Fra leders synspunkt så vil det kanskje være lettere å håndtere en mindre gruppe som 
da kan være mer effektiv. Så får en heller bli flinkere til å spre nødvendig informasjon 
raskt. 

Aktiviteter 

Manndalen UIL har fortsatt stor aktivitet i laget. De fleste aktive befinner seg også i 
2015, innenfor gruppene fotball, Taekwon-Do og ski. Disse gruppene har også 
terminfestede kamper, mesterskap eller serier og renn gjennom sin sesong.  



De øvrige gruppene i MUIL tilrettelegger for aktiviteter på alle nivå fra tur i skog og 
mark, felles styrketreninger, innebandy, svømmeopplæring, barneidrett (0-6 år). 

I tillegg samarbeider MUIL med andre lag og foreninger i Manndalen om vedlikehold og 
drift av Skaidihytta. I 2016 vil også hvilehytta på Samuelsberg blir restaurert.  

Det er også satt i gang et større arbeid med skilting av MUILs trimløyper. Dette arbeidet 
startet i 2015 og vil fortsette inn i 2016. Dette ansvaret ligger på trimgruppa. 

Taekwon-Do kan også for 2015 skilte med 3 NM-medaljer i Taekwon-Do. Sajane Olsen 
tok 2 gull i juniornorgesmesterskapet i Stavanger. Elea Nilsen Løkvold stakk av med en 
bronsemedalje i sin klasse. Prestasjonene er med på å stimulere til enda større aktivitet 
og rekruttering for denne kampsporten i MUIL. 

Skigruppa engasjerer både barn og voksne. Fokuserer ikke bare på det sportslige men 
også vel så mye det sosiale. Gruppa har også en fin plan som viser aktivitetene som er 
planlagt for sesongen 2015/16. Onsdags- og tirsdagsrenn (2015/2016) er godt besøkt. 
Deltakelse på sonerenn i regionen har også tatt seg opp siden forrige sesong. De voksne 
går nå foran med et godt eksempel overfor våre barn med å delta. Dette kan også være 
med på å ufarliggjøre deltakelse på slike renn. 

Fotballen har de siste 2 år fått et godt oppsving gjennom mange aldersbestemte lag. 
Flere og flere ønsker nå å delta på sine rettmessige lag. For 2016 vil vi blant annet få 
påmeldt et lag med 6-8 åringer. 

Gutter 14 år deltok på Norway Cup i Oslo i juli 2015. Gode resultater medførte deltakelse 
i A-sluttspill.  

 

Anlegg 

Det er nå bestilt kjøkken til MUIL-brakka ved fotballbanen. Dette vil gi bedre forhold i 
forbindelse med våre arrangement sommer som vinter. 

Skaidihytta er fortsatt flott og fin og samarbeidet med de andre lag og foreningene i 
Manndalen om drifta, går relativt greit. Dog gjenstår det fortsatt noe arbeid for at hytta 
skal bli i enda bedre stand.  

Hvilehytta på Samuelsbergfjellet vil i løpet av 2016 blir renovert. MUIL fikk i 2015 
tilsagn om kr. 20.000,- til opprustning av denne. Hytte i byggesett er kjøpt inn og det er 
opprettet en arbeidsgruppe som har ansvaret for re-etableringen av hytta. 

Manndalen UIL styrer fortsatt etter anleggsplanen for 2013-2016. Denne planen ble 
godkjent på årsmøtet i 2015, og blir nå revidert ved dette årsmøtet i 2016. Planen er et 
viktig styringsdokument for vårt lags satsing på anlegg. 

En del av anleggene som ligger inne krever et langsiktig perspektiv utover 2016. I 
2014/2015 ble MUIL-brakka opprustet med vann og avløp. I 2016 vil den bli utstyrt med 
kjøkkenfasiliteter. 

I 2015 ble lysløypa ytterligere vedlikeholdt med grøfting og utskifting av stikkrenner. 
Det ble også montert ekstra lys for skiløypa på riddusletta. Dette for de minste barna 
som går kortere sløyfer på ski. 



Det ble søkt om spillemidler i 2014 til utskifting av PCB-holdige armaturer som er 
montert i skiløypa. Vi forventet spillemidler i 2015, men p.g.a. en saksbehandlingsfeil i 
kommunen så ble ikke vår søknad tilgodesett med midler. Dette er nå rettet på og det 
forventes at vi får nødvendig finansiering på plass i løpet av våren 2016. Da blir samtlige 
armaturer skiftet ut til nye miljøvennlige med LED-lys. 

Det har vært jobbet aktivt med en fotballhall i Manndalen. Det har vært jobbet med 
driftsbudsjett (bistand fra Magne hos Riddu Riddu) og vi har vært ute på markedet med 
en anbudskonkurranse. Her fikk vi inn 2 tilbud. Kun ett av disse tilfredsstilte våre krav 
til hall og klubbhusfasiliteter. Dette var Hugaas Entreprenør AS.  

Prosjektet ble løftet opp til Kåfjord Idrettsråd, kommuneadministrasjon og politisk 
ledelse. Kåfjord Idrettsråd vedtok anlegget inn på prioritert liste og denne ble fremmet 
til politisk behandling i kommunestyret i desember 2015. Her valgte kommunestyret å 
ikke tilføre kommunal finansiering for prosjektet. 

Manndalen UIL bør helt klart jobbe videre med dette prosjektet. Da i enda tettere 
samarbeid med Kåfjord kommune. 

Alpinbakken i Vannet er på vår anleggsplan. Det er en egen gruppe som har jobbet med 
dette prosjektet. På slutten av 2015 ble det sendt inn en søknad til Kåfjord kommune om 
støtte på kr. 100.000,- til et forprosjekt for etablering av et alpinanlegg på vannefjellet. 
Formannskapet bevilget disse midlene enstemmig i februar 2016. Det er med stor 
nysgjerrighet og glede vi nå kommer til å følge dette prosjektet videre.    

 

Manndalen fiskefestival 

Manndalen Fiskefestival ble arrangert for 22. gang i juni 2015. Festivalen er og blir 
MUILs største og viktigste inntektskilde. Festivalen ga et overskudd på kr. 537.000,-. I 
2012 var overskuddet kr. 297.000, i 2013 var overskuddet kr. 336.000 og i 2014 var 
overskuddet kr. 484.000. 

 

 

Manndalen Turrenn 

Manndalen Turrenn har vært arrangert både i 2013 og 2014. Turrennet har basert seg 
på et lotteri hvor du kan kjøpe lodd og samtidig var dette startkontingent for turrennet 
med ulike distanser og klasser. Både i 2013 og 2014 var det stor deltakelse samt at 
lotteriet ga et pent overskudd for MUIL.  

I 2015 ble selve rennet ikke gjennomført grunnet dårlige forhold med mildvær og stor 
snøsmelting. Men selv om rennet ikke ble gjennomført så var det lagt ned et godt arbeid 
i forkant. Da spesielt med lotteriet som ga et overskudd på kr. 58.000,-.  

 

 

 



Administrative funksjoner 

Lisa Vangen har i 2015 vært ansatt i en egen prosjektstilling (delt 50% med grendelaget) 
for å drive «Prosjekt Manndalen». Dette er et prosjekt finansiert av Troms 
fylkeskommune, Kåfjord kommune, Grendelaget og MUIL. Prosjektet har fått forlenget 
sin periode fram til 2017. Irene C. Pedersen har nå overtatt som prosjektleder. 

Prosjektet har hatt som hovedmål å lage en beskrivelse av hvor vi kommer fra, hva 
Manndalen har å tilby og hvilke visjoner vi har for bygda vår. Prosjektet tar også sikte på 
å utvikle en ny nettportal for Manndalen.  

 

Medlemsmasse 

Manndalen UIL har ved opptelling februar 2016, et medlemstall på ca. 245 personer. For 
2013 var medlemstallet ca. 180 og for 2014 ca. 275.  

Selv om medlemstallet har gått litt tilbake så har idrettslaget fortsatt mange 
medlemmer. Kanskje det laget/foreningen i Kåfjord som har flest medlemmer? 

Selvsagt er det et mål for et hvert sittende styre å jobbe med medlemsmassen. Det bør 
strebes etter å rekruttere flere medlemmer. Da må også tilbudet være variert og allsidig.  

Inntektene fra kontingenter har i 2012 vært på kr. 11.450, i 2013 kr. 23.000, i 2014 kr. 
32.200,- og nå i 2015 kr. 30.000.  Dette er positive tall for vårt idrettslag.  

 

Utfordringer 

MUIL må og bør drive aktivt arbeid for å skape et tilbud til alle barn og unge i 
Manndalen. Det gjelder fra lavterskeltilbud og opp til de som ønsker å bruke mye tid på 
sin idrett. Det trenger ikke være noe konflikt mellom de som kun ønsker deltakelse og de 
som ønsker spesialisering. Det må gis rom og muligheter til begge deler. Uansett er det 
barns foreldre som til syvende og sist styrer sine barns aktiviteter. Slik må det være! 

Leders spesielle anmerkning: 
Vi har også i MUIL en åpenbar utfordring med å kunne glede oss over andre gruppers 
prestasjoner eller aktivitetsnivå. Med det menes at vi bør unngå å småhakke på 
hverandre men heller vise interesse samt være en supporter eller støttespiller. Alle har 
en forkjærlighet for en spesiell idrett. Gjerne den idretten en har holdt på med siden 
man var liten.  
Se til ungdommen vår! De går foran oss med flotte eksempler med respekt for 
hverandres idrett. Der har vi voksne noe å lære! 
 
MUIL er ikke så flink på å utdanne sine ledere/foreldre. Det er et område som laget bør 
jobbe hardere med de neste årene. Kanskje vi da kan øke rekrutteringen av barn og unge 
til laget.  
 

Økonomi 

Fra regnskapsåret 2014 har våre inntekter gått opp fra ca. 1.86 millioner til ca. 2.42 
millioner i 2015. En økning på ca. kr. 560.000,-. Samtidig med økning i inntektene så har 



også utgiftene gått opp. Fra 1.69 millioner i 2014 til 2.32 millioner i 2015. En 
utgiftsøkning på kr. 630.000,-. Dette har medført at overskuddet for 2015 har gått litt 
ned i forhold til 2014. Overskuddet for 2014 var på ca. kr. 170.000 mens det for 2015 er 
på ca. 97.000,-. En nedgang på ca. kr. 73.000 fra 2014.  

MUILs økonomi er fortsatt solid med god likviditet og det kan brukes midler på blant 
annet anlegg, på en fornuftig måte, uten at dette skal ramme økonomien hardt. 

Regnskap - statistikk i årene 2012-2015 
 

Styret i MUIL vil takke alle dere som har bidratt til lagets arbeid. Det setter vi veldig stor 
pris på! 

Takk for samarbeidet i 2015! For styret i MUIL,  

Bernt Lyngstad, leder (s.) 

Manndalen UIL 2012 2013 2014 2015 
Driftsinntekter 1.082.000 1.996.000 1.864.000 2.424.000 
Driftskostnader 1.228.000 2.129.000 1.693.000 2.326.000 
Driftsresultat - 146.000 - 133.000 + 171.000 + 97.000 
     
Driftsinntekter     
Salgsinntekter Varer/tjenester 127.000 406.000 351.000 638.000 
Offentlig tilskudd 106.000 142.000 327.000 366.000 
Kapitalinntekter 850.000 1.450.000 1.185.000 1.420.000 
     
Driftskostnader     
Forbruk av innkjøpte råvarer 192.000 244.000 190.000 277.000 
Lønn, feriepenger, honorar 51.000 58.000 219.000 292.000 
Ordinære avskrivninger 139.000 112.000 120.000 94.000 
Andre innkjøps, tilvirkning 846.000 1.715.000 1.157.000 1.647.000 
     
Balanse     
Eiendeler 2.470.000 2.230.000 2.395.000 2.544.000 
Gjeld og egenkapital - 2.614.000 - 2.359.000 - 2.223.000 - 2.445.000 
Differanse - 144.000 - 129.000 - 172.000 - 99.000 
     
Manndalen fiskefestival 2012 2013 2014 2015 
Driftsinntekter 883.000 1.563.000 1.171.000 1.519.000 
Driftskostnader 586.000 1.227.000 687.000 982.000 
Driftsresultat + 297.000 + 336.000 + 484.000 + 537.000 
     
Driftsinntekter     
Salgsinntekter Varer/tjenester 56.000 281.000 189.000 353.000 
Offentlig tilskudd 0 25.000 0 0 
Kapitalinntekter 827.000 1.256.000 982.000 1.167.000 
     
Driftskostnader     
Forbruk av innkjøpte råvarer 51.000 114.000 22.000 57.000 
Lønn, feriepenger, honorar 0 16.000 0 0 
Andre innkjøps, tilvirkning 535.000 1.097.000 665.000 910.000 
Tap på fordringer 0 0 0 16.000 



3. ÅRSMELDINGER 
 
Årsmelding skigruppa 2015/16 
 
MUIL skigruppa har 13 aktive løpere i alderen 8-14 år som deltar på klubb-, sone- og 
krettsrenn. 
Siden sist årsmøte har idrettslaget hatt fire til fem møter hvor Randi Stenseth har vært 
leder. Styremedlemmer er Bård Gunnar Hansen, Martin Solberg og Martin Manndal. Fra 
årskiftet har undertegnede overtatt oppgavene til Randi Stenseth. 
 
Skigruppa har i sesongen 2015/2016 arrangert klubbrenn, terrengløp og er i ferd med å 
arrangere et sonerenn. Deltakelsen på klubbrenn har vist seg å være stabil på 30 
deltakere, med en oppblomstring de siste rennene før sesongavslutningen 2015. For 
2016 sesongen har kulda satt stopper for klubbrenn så langt, men deltakelsen virker å 
være god. Vi har vært nødt til å endre dag for klubbrenn fra onsdag til tirsdag for å 
tilpasse treninger til fotballgruppa 
 
Under årets sonerenn, vil skigruppa også gjeninnføre Tomannstafetten i Manndalen, 
denne gang for deltakere fra Nord-Troms. Målet er å etablere denne stafetten fast på 
terminlista, da som et kretsrenn lagt før jul og i samarbeid med Nordreisa IL med 
påfølgende individuell konkurranse dagen etter. 
 
Sesongen 2015/16 har MUIL også flere utøvere som er gammel nok til å delta i store 
mesterskap (KM og NNM), og vi er blitt den nest største skiklubben i Nord-Troms. Våre 
utøvere vil også delta på Kirunaspelen. Til sammen med sone- og kretsrenn, har våre 
utøvere konkurranser nesten hver helg fra 3. januar til 20. mars 
 
Våre utøvere har hatt to treninger i uka fra 20. august frem til nå, hvor trenere er Bård 
Gunnar Hansen og undertegnede. Utøverne har foran denne sesongen vært på ei 
dagsamling, barmark i Skibotn og ei snøsamling i Levi, Finland. 
 
Snøsamling i Levi er viktig for våre utøvere, spesielt sportslig da det er viktig for våre 
utøvere å komme seg på ski i en tid hvor det normalt er snøfattig i regionen. En slik 
samling gjennomføres av de aller fleste idrettslag, men vi har valgt å åpne den for alle 
løpere som kan delta på sonerenn i regionen. 
 
Skigruppa har et stort ønske om å fortsette arbeidet med å tilrettelegge for skiaktiviteter 
i bygda, samt å øke rekrutteringen til skiidretten, Men vi ser at for å lykkes, har et 
samarbeid med andre grupper/ frivillige for å tilrettelegge for skiaktiviterer for 
nybegynnere under klubbrenn- 
 
MUIL har et godt løypenettverk, og det er et overordnet mål for klubben å påta seg 
større ansvar for idrettsarrangement. Det er realistisk at klubben kan søke om hoved 
KM innen tre år  
 
Til sist registrerer vi i skigruppa at fotball er i ferd med å bli en helårsidrett i MUIL, også 
for barn ned i 8 års alderen. Ikke bare påvirker denne utviklingen vår aktivitet gjennom 
at mange barn blir stilt overfor valg av hva de vil delta på. Vi frykter også at for tidlig 
spesialisering gjør at et idrettslag mister utøvere i for tidlig alder, noe all forskning 
innen barneidrett viser. For idrettsledere bør dette være et tankekors siden de unge 
utøverne da slutter med all form for idrett.  
 
 
Jan Arild Hansen, konstituert leder Skigruppa  



 

Årsmelding Taekwondo-gruppa i MUIL, 2015 

Taekwondo gruppa har i 2015 hatt et aktivt år med godt treningsmiljø, en del 

nyrekruttering og deltakelse på flere mesterskap.  

Ved utgangen av 2015 hadde vi 20 aktive utøvere fordelt på 13 barn, 5 juniorer og 2 

seniorer. 

Treningen har vært organisert som helgetrening en gang i måneden, med ca 5 timer 

hver samling for hvit og gulbelter, og 10 timer for de med grønt, blått og rødt belte. I 

tillegg har det vært 2 time i uka trening, der de øverst hjemmeværende graderte har 

ledet treningene, fortrinnsvis Sajane Karina Olsen og Elea Løkvold Nilsen. Det er 

gjennomført tre graderinger av utøverne. Utøverne er i dag gradert fra 10. til 1. gup 

(fargene hvit, gult, grønt, blått og rødt belte).  

Hovedtrener i perioden januar-juni var Lars Marius Elvenes. I august-desember har Egor 

Valkov vært hovedtrener. Isak Sunde Singh, Frida Tøllefsen og Elisabeth Norgård har 

vært innom som hjelpetrenere. 

I tilknytning til treningshelgene har det vært arrangert sosiale aktiviteter, der foreldrene 

har vært ansvarlig for program. De sosiale aktivitetene har bl.a. vært juleball, grilling, 

pizzakveld og filmkveld. 

MUIL taekwondo har deltatt på flere mesterskap hvor de har gjort seg bemerket med 

god innsats og flere medaljer, både innen sparring, mønster, lagsparring og lagmønster. 

Vi har deltatt på NNM i Kirkenes, NM i Stavanger, Vintercup i Narvik, bymesterskap i 

Tromsø og regionsmesterskap i Målselv. Det er verd å merke seg at på NM fikk klubben 

to gullmedaljer ved Sajane Olsen og bronse ved Elea Løkvold Nilsen. 

Flere av utøverne deltok på Sommerleir i Målselv i juni. Under Riddu Riđđu hadde 

utøverne opplegg med taekwondo øvelser på barnefestivalen. Gruppa hadde ansvar for 

barnefiskekonkurransen under Manndalen fiskefestival. 

Styret i MUIL taekwondo har i 2015 bestått av Henrik Olsen (leder), Marita Jensen, Rolf 

Pedersen, Reidun Mo og Anita Sylvi Frantzen. Det har vært arrangert to foreldremøter.  

Utfordringer framover 

Vi har i løpet av året hatt god rekruttering av nye, yngre utøvere. Samtidig er det en 

utfordring å holde på de eldre utøverne, dvs de som er fra 13-14 år og oppover. 

Vi har i dag kompetanse til sjøl å kunne trene nybegynnerne, men har lite treningsmiljø 

for juniorene mellom treningssamlingene. Juniorene får derfor for lite treningstid. Dette 

er delvis løst ved at de som flytter bort for å gå på skole, har trent med andre klubber 

(Tromsø og Nordreisa).  

For stabilitet og bygging av kompetanse er det vikig å holde på disse, også med tanke på 

at klubben om en tid bør kunne rekruttere egne trenere og utøvende ledere. På 

mesterskap mangler vi tilstrekkelig antall coacher som man er pliktig å stille med. 

Tromsø klubben har ofte hjulpet oss med coacher  

Gymsalen fungerer godt som treningslokale, og vi har greit med utstyr. Det er i midlertid 

litt kluss med å få nøkler til utstyrsrommet.  

Styret, Manndalen,  07.02.2016 



Årsmelding – Gutter 14 år 

 
For første gang har vi klart å samle gutter fra Manndalen, Birtavarre og Olderdalen til ett 
aldersbestemt lag i Kåfjord. 
Gutter 14 år startet treningen første uka i November 2014 etter 1 uke pause. Vi hadde 
bestemt oss for å dra til Norway Cup sommeren 2015 og guttene var ivrige etter å 
komme i gang. Vi trente 2 ganger i uka hele sesongen. 
 
Guttene deltok i 3 turneringer i 2015, Norway Cup, Altaturneringen og 
Bakkebyturneringen. I tillegg spilte vi seriefotball, så det ble mange kamper. 
 
Årets høydepunkt var Norway Cup der vi kom oss helt til A sluttspill. 
 
Vi var ikke helt fornøyd med sesongen da det ble litt for mange tap, men guttene var 
positive. 
Vil også fremheve foreldregruppa som bidrar med kjøring, vaffelsteking og div andre 
ting som gjør at vi kan ha ett samlet lag. Vi har fordelt treningene i Manndalen, 
Birtavarre og enkelte treninger i Olderdalen pluss at vi har hatt noen treninger i 
Skibotnhallen. 
 
Totalt sett har vi hatt en fin sesong og at det er fullt mulig å samarbeide bygdene seg 
imellom og guttene blir kjent med andre ungdommer i andre deler av kommunen. 
 

 

 

 Årsmelding trimgruppa MUIL sesongen 2015  
 
Trimgruppa har i år bestått av Eirin Isaksen, Berton Bucht, Jonny Manndal, Øystein 
Pettersen, Katrine Isaksen Lyngstad og Siw Tuoremaa. 
 
Trimgruppa har hatt 4 møter i år og flere kontakter via epost og telefon. 
 
Trimgruppa har arbeidet ut fra formålsdokumentet som er sendt inn til hovedstyre og 
ligger på MUIL hjemmeside. 
 

- Trimgruppa har ansvar over 10 trimbøker som er plassert ut i Manndalen. I år 
hadde vi totalt 7767 besøkende samlet i alle trimbøkene.  I de tre nye bøkene 
(Øvresvingen Biedabakken, Vaddjabrua og Banolbrua) har vi totalt hatt 1011 
besøkende. Det betyr at det i år igjen har vært en liten nedgang i trimbøkene i 
fjellene 6756 besøkende fra i fjor 7107 besøkende. Åtte trimbøker premieres 
17.mai hvert år, og de to «sommer» trimbøkene lengst oppe i dalen ble premiert i 
januar 2016. 

- Trimbøkene i Øvresvingen, Vaddjabrua og Banolbrua gir mulighet til sykling og 
bruk av rulleskøyter.  

- Trimgruppen har vært i kontakt med Kåfjord kommune angående «10 på topp» 
arbeidet som kommunen startet opp tidligere.  

- Trimgruppa arrangerte skitur fra Samuelsberg over fjellet til Skibotn den 16.mai. 
Det ble annonsert en uke i forkant på manndalen.no og Muil Facebook side. Det 
var åtte personer som deltok.  Gruppen startet kl. 08.00 og ankom Skibotn 
kl.19.00, der ventet pizza på Olderelv camping og Fex for å ta oss hjem.  



- Det er arrangert styrketrening på gymsalen 1 gang i uka, tirsdager 20.00-21.00, . 
Oppmøte?, Fler ungdommer har deltatt, hvilket er positivt. 

- Det har vært innebandytrening 1 gang i uka , torsdager 20.00-21.30.  Oppmøte fra 
1- opp til 17 personer, gjennomsnitt 5 personer.  

- Skaidimarsjen til Baalsrudhula ble arrangert med rett over 100 deltakere. I år var 
det ingen bru på Chapmat og av den grunn gikk turmarsjen opp og ned på venstre 
side. Trimgruppen har fått positive tilbakemeldinger, men også sett at merkingen 
kan forbedres til neste år. 

- Midnattsmarsjen til Ceallu er arrangert den 12.juni. Vi vurderer å bytte dato på 
midnattsmarsjen til uken før Fiskefestival, på en  ukedag. Det er enklere å få 
deltakere i uken, enn i helgene. 

- Sommer serien med turmarsjer har vært 5 stykker. Plan for disse turmarsjer er 
annonsert blant annet på Muil hjemmeside. Deltakerantall ligger mellom 10-20 
stykker på hver marsj.  

- Det er satt sammen en arbeidsgruppe som arbeider med å få opp «Hvilehytten på 
Samuelsberg». Material er kjøpt inn, og arbeidet går i gang til våren 2016. 

- Trimgruppen har satt ut noen skilter etter stien til Liegavare og Storhaugen. Det 
er Kåfjord kommune som har stått for innkjøp. Kåfjord kommune betaler Muil for 
arbeidet med å sette opp skilter i nærområdet. 

- Trimgruppen har bestilt skilter til følgende stier i fjellene; Addjastealli, 
Martapmir, Ceallu, Ordamielli «Vannet», Coaffi. Det er ASVO Birtavarre som 
produserer skiltene. Det vil bli skiltet våren 2016.  

- Trimgruppen nådde ikke å søke midler til skilting. Når vi fikk informasjon var det 
for kort frist for å kunne få informasjon om alle kravene i tide. Dette 
arbeid/innsamling av fakta og underskrifter er noe som vi ser kan startes opp 
med allerede nå. For å få midler kreves at det også finnes en ansvarlig som har 
skilt- og merkekurs, og det er noe som Muil kanskje bør vurdere å kurse.  

- Trimgruppen har levert inn innspill til reguleringsplan for Fossenesset. 

- Trimgruppen har videresendt arbeidet med ønske om sykkelløpa i bygda til 
sykkelgruppen. 
 

 
Ut fra formålsdokumentet har trimgruppen følgende sterke sider: 
 
 Vi har flere ulike aktivitetstilbud hele året, og det fungerer som en sosial møtesplass 
for aktive.  Arbeidet med turskilting og hytta på Samuelsberg er startet opp. Muil har 
mange trimkasser med mulighet for alle.  
 
Dette er noe som vi ser kan arbeides videre med: Rekruttering av flere deltagende 
fremfor alt yngre i de aktiviteter som vi arrangerer, øke deltakelser av turmarsjer, 
arrangere fler felles guidede turer til ulike trimbøker i nærområdet, føre 
deltakerliste over treninger og arrangement for å få full oversikt. Her stilles spørsmål 
hvis Muil er forpliktet til å føre deltakerlister, og hva som kan skje hvis ikke 
medlemmer skader seg i aktivitet som Muil arrangerer- forsikringer osv. ?. Vi ser 
også at Muil styre må sørge for at det er oppslag i gymsalen om medlemskap og 
annen informasjon til de aktive.  
Dugnadsånd? 

  
Mvh 

Siw Tuoremaa 

 

 



ÅRSRAPPORT FRA BARNEIDRETTSGRUPPA. 
 
21 september i fjor høst startet "barnegymmen" opp med grilling og lek i fjæra i Båen - 
10-15 barn med foreldre møtte opp. Etter dette hadde vi barnegym i gymsalen på 
Manndalen skole hver mandag f.o.m 28/09-15 t.o.m 09/11-15, fra den 26/11-15 og fram 
til dags dato (10/02-16). Nå er barnegymmen flyttet til torsdager.  
 
Oppmøte av barn etter bytte av dager er gått litt ned, men det positive er at det har møtt 
barn med sine foreldre HVER uke. 
 
Under barnegymmen har vi latt barna bestemme selv hva de vil gjøre, noen ganger har 
vi laget "hinderløype" gjennom hele gymsalen, dette er noe som har fungert bra og barna 
har kost seg med lek. 
 
Barnegymmen er fra kl 17 - 18 hver torsdag. 
 
 
- Barneidrettsgruppa v/ Kine Brustrøm 
 
 
ÅRSRAPPORT FRA SYKKELGRUPPA. 
 

Sykkelgruppa i MUIL har hatt ansvaret for arrangering av sykkelløpet for barn og unge 
under Manndalen fiskefestival 2015.  
 
Gruppa har et større potensiale for økt aktivitetsnivå. Det er mange barn, unge og 
voksne i Manndalen som ønsker å utforske naturen på sykkel. Her kan sykkelgruppa i 
framtida spille en større rolle enn det den gjør i dag. 
 
 

ÅRSRAPPORT FRA FOTBALLGRUPPA 
 
Fotballgruppa har i 2015 bestått av lagledere fra G8, J10, G10, J12, G11, G14 og A-lag. 
Geir Morten Bartholdsen har vært leder av gruppa og har også vært representant i styret 
i MUIL.  
Ordningen med lagledere som «fotballgruppa i MUIL» har vist seg å være en god 
organisering av fotballen i MUIL. Dette gir god informasjonsflyt lagene imellom og opp 
til styret. Spesielt med hensyn på treningstider, kamper og øvrig organisering av 
fotballen.  
 
Fotballen i MUIL har stått sterkt de siste 2 år. Det er mange som ønsker å spille fotball. 
Utfordringen er heller å passe på at spillerne ikke går «lei» fotballen når aktiviteten mer 
og mer går året rundt. Dette er et ansvar vi trenere, lagledere og foreldre må være 
beviste på. Allsidighet er viktig! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



4. REGNSKAP 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. KONTINGENTER/EGENANDELER 
 

Ved sist årsmøtet i 2015 ble det fastsatt følgende satser for medlemskap i 
MUIL. Medlemskapet er basert på antall medlemmer av husstanden med en 
minimumskontingent for husstanden på kr. 300,- og maksbeløp for 
husstanden på kr. 500,-.  

Støttemedlemskap:     Kr. 100,- 

Enkeltperson medlemskap:    Kr. 200,- 

Husstand med 1-3 medlemmer:   Kr. 300,- 

Husstand med 4 medlemmer:   Kr. 400,- 

Husstand med 5 medlemmer eller flere:  Kr. 500,- 

Ingen egenandeler er fastsatt. 

 

Årsmøtet må fastsette satsene for 2016. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5. KONTINGENTER/EGENANDELER 
 

Ved sist årsmøtet i 2015 ble det fastsatt følgende satser for medlemskap i 
MUIL. Medlemskapet er basert på antall medlemmer av husstanden med en 
minimumskontingent for husstanden på kr. 300,- og maksbeløp for 
husstanden på kr. 500,-.  

Støttemedlemskap:     Kr. 100,- 

Enkeltperson medlemskap:    Kr. 200,- 

Husstand med 1-3 medlemmer:   Kr. 300,- 

Husstand med 4 medlemmer:   Kr. 400,- 

Husstand med 5 medlemmer eller flere:  Kr. 500,- 

Ingen egenandeler er fastsatt. 

 

Årsmøtet må fastsette satsene for 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. ANLEGGSPLAN 2016-2018 
 

 

 

 

ANLEGGSPLAN 
 

for Manndalen ungdoms – og idrettslag 

2016 – 2018 

 

 

 

Ny plan skal utarbeides i jan/feb 2019 

 

 



Styrets forslag til årsmøtet 18.02.16 

 

Revisjonshistorikk 

 

 

Dokumentnavn Anleggsplan MUIL 2016-2018  

Forfatter Styret i MUIL Godkjent av Bernt L 

Antall sider 9 Signatur  

 

REVISJONSHISTORIKK 

Rev.nr Beskrivelse Dato Neste revisjon 

0 Initiell versjon/Idedugnad 16.1.2013 30.1.2013 

1 Styremøte 30.1.2013 2.2.2013 

2 Årsmøte 2.2.2013 Jan/feb 2014 

3 Styremøte  25.2.2014 28.2.2014 

4 Årsmøte 28.2.2014 Feb 2015 

5 Styremøte  09.02.2015 13.02.2015 

6 Årsmøte 13.02.2015 26.01.2016 

7 Styremøte 26.01.2016 Årsmøtet 18.2.16 

 
 
 

 

 

 

 



Innledning 
 

Hensikten med denne planen, er å få fram overordnede føringer og 

prioriteringer for framtidens satsing på idrettsanlegg i Manndalen i perioden 

2016 -2019. 

Planen er utarbeidet av idrettslagets egne medlemmer gjennom 

idédugnadsmøte, styremøter og vedtatt på årsmøter første gang 2.2.2013. 

Planen er revidert ved årsmøtet 28.2.2014, årsmøtet 13.2.2015 og skal nå 

revideres ved årsmøtet i februar 2016. 

Denne planen skal være MUIL´s egen anleggsplan, men den har begrenset 

betydning om den ikke også har gjennomslagskraft i Kåfjord kommune for blant 

annet søknad om spillemidler. 

Anleggsplanen legges opp til å følge den overordnede idretts- og anleggsplanen i 

Kåfjord kommune. 

Handlingsplan 2016-2019 – Styrets forslag til årsmøte i februar 2016 
 

Navn på anlegg Tiltak Nytt (N) 
Rehab. (R) 

Pri. Totale 
kostnader 

Egenandel 
(Kr/Dugnad) 

Finansiering 

Lysløypa Skifte 
armatur 

R-2016 1 260.000 130.000 MUIL/Spillemidler 

Fotballhall Bygge hall N-
2017/2018 

2 25.000.000 5.000.000 MUIL/Spillemidler/KK/Andre 

Skøytebane Vannet Lys N-2016 3 ?  MUIL/Nærmiljøanlegg/ 

Orientering Utarbeide 
kart 

N-2016/17 4 ?  MUIL/Andre 

Bru over 
Manndalselva 

Bru N-2017 5 ?  MUIL/KK/Andre 

Renovering av 
sykkelstier 

Renovering R-2016/17 6 ?  MUIL 

Renovering av 
hvilehytta 

Renovering R-2016 7 30.000 25.000 MUIL/TelenorNorkring/Andre 

Lager/garasje i 
Fossen 

 N-2016 8 130.000 100.000 MUIL/Andre 

UPRIORITERT LISTE       

Alpinbakke Vannet Skitrekk 
Vannefjellet 

    MUIL/Spillemidler/Gavefond/ 
KK/Andre 

Klatrejungel      Utredes/Nærmiljøanlegg 

Hoppbakke      Utredes/Nærmiljøanlegg 

Sjåbakken Nytt skitrekk     Utredes 

Downhill 
sykkelløype/skicross 

     Utredes 

Skiskytteranlegg      Utredes 

PLANLAGT 
FULLFØRT 

      

Fotballanlegg 
 

Grøfting og 
grusing til 
fotballbanen 

Fullført 
2015 

 100.000  Kåfjord kommune – 
øk.planen 

 

 

 



Spillemidler til idrettsanlegg 
 

Kulturdepartementet fordeler hvert år tilskudd av spillemidlene til anlegg for 

idrett og fysisk aktivitet i kommunene. Tilskuddsordningene er søknadsbaserte. 

Anleggene det kan søkes om tilskudd til er delt inn i søknadsgruppene ordinære 

anlegg og nærmiljøanlegg. I tillegg har departementet en tilskuddsordning til 

anlegg for friluftsliv i fjellet. 

Staten har som mål å bidra til utbygging og rehabilitering av idrettsanlegg, slik at 

flest mulig kan drive idrett og fysisk aktivitet. Ved tilskudd av spillemidlene 

prioriteres derfor anlegg og områder med mange brukere, og som gir 

befolkningen mulighet til å drive både egenorganisert aktivitet og aktivitet i regi 

av den organiserte idretten. Barn (6-12 år) og ungdom (13-19) år er viktige 

målgrupper. 

Ved planlegging og utforming av anlegg skal det både tas hensyn til barns 

mulighet til å drive fysisk aktivitet i lokalmiljøet, og ungdommens behov for 

utfordringer og variasjon. For anlegg som skal brukes til konkurranser må det tas 

hensyn til den enkelte idretts krav til utforming. 

For å sikre at anlegg er behovsriktige og idrettsfunksjonelle og for å sikre at det 

blir tatt hensyn til estetiske og miljømessige forhold, skal planer for det enkelte 

anlegg forhånds godkjennes. For de fleste anlegg kan slik forhåndsgodkjenning 

gjøres av kommunen. Planer for idrettshaller og andre større, kostnadskrevende 

anlegg skal sendes departementet til forhåndsgodkjenning. 

Skal det søkes om spillemidler, må anlegget i tillegg til forhåndsgodkjenningen, 

inngå i en kommunal plan for idrett og fysisk aktivitet. 

Søkere om tilskudd av spillemidlenes overskudd til idrettsanlegg kan være 
kommuner, fylkeskommuner, idrettslag, andelslag eller andre 
sammenslutninger. 

For andre sammenslutninger må vedtektene forhånds godkjennes av 
Kulturdepartementet. Det vil bli tillagt vekt om idretten og/eller det offentlige er 
med på eiersiden. For andelslag og aksjeselskap må vedtektene inneholde 
bestemmelser som sikrer idretten og/eller den offentlige kontroll med 
eierforhold og drift. 

Det er et grunnleggende prinsipp at støtte i form av spillemidler ikke skal danne 
grunnlag for fortjenestebaserte eierformer eller omdannes til fortjeneste for 
private eiere. 

Hva kan det søkes om tilskudd til? Det kan søkes om tilskudd til bygging og 
rehabilitering av idrettsanlegg som er åpne for allmenn idrettslig virksomhet og 
som ikke er underlagt kommersielle interesser. 



Hvor mye kan det søkes om? Hovedregel er at det kan søkes om tilskudd med 
inntil 1/3 av anleggets godkjente kostnad opp til et maksimumsbeløp, som for 
tiden er kr 700 000. Nedre grense for godkjent kostnad ved beregning av 
tilskudd er pr. 2012 kr 150 000. 

For enkelte anleggstyper hvor kostnadsnivået erfaringsmessig ligger så høyt at 
søknadsbeløpet kommer over kr 700 000, fastsettes det hvert år maksimale 
tilskuddsbeløp (se "Bestemmelser om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk 
aktivitet - V-0732"). 

Hvordan søke om spillemidler? Søknad om tilskudd til idrettsanlegg fremmes 
elektronisk på siden www.idrettsanlegg.no. 

Det er særlig viktig å merke seg: 

 Planene for idrettsanlegg må på forhånd være godkjent av kommunen, med 
unntak av planer for enkelte typer mer kostnadskrevende idrettsanlegg, 
Disse må sendes inn til departementet for forhåndsgodkjenning (se 
Planlegging og bygging av idrettsanlegg).  

 Kommunene fastsetter selv frist for søknad om spillemidler til anlegg i egen 
kommune. Frist for en samlet oversendelse av kommunens 
spillemiddelsøknader til fylkeskommunen er 15. januar hvert år. Før 
søknadene oversendes fylkeskommunen, må de være i formell orden.  

 Det er departementet som fastsetter rammen for de beløp 
fylkeskommunene får til fordeling det enkelte år. Departementet skal 
meddele fylkeskommunene om beløpets størrelse innen 1. mai.  

 Det er fylkeskommunen som fordeler de tildelte beløp og underretter 
søkere om resultatet innen 1. juli. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.idrettsanlegg.no/


Sjekkliste for søknadsbehandling av spillemiddelsøknader i kommunene 

Sjekkpunkter Ja Nei Ikke 

relevant 

Merknad 

Anlegget er registrert i kommune(del)plan     

Anlegget er søknadsberettiget i henhold til bestemmelsene for 

spillemidler 

    

Søker er søknadsberettiget i henhold til bestemmelsene for 

spillemidler. Eventuelle vedtekter er godkjent av KUD 

    

Søknaden er knyttet til riktig anleggsenhet, søknadsgruppe og 

søknadstype 

    

Oppgitte kartkoordinater stemmer med plassering i kart     

Prosjektet vil kreve kommunal garanti (og dokumentasjon på at dette 

er gitt ligger vedlagt søknaden) 

    

Er det tidligere gitt spillemidler til anlegget som kan få innvirkning på 

søknadssummen? 

    

Idrettsfunksjonell forhåndsgodkjenning er gitt av kommunen eller KUD     

Detaljert kostnadsoverslag ligger vedlagt søknaden     

Arbeid som skal gjøres på dugnad er kostnadsberegnet og tallfestet. 

Dugnad, gaver og rabatter i kostnadsoverslaget samsvarer med 

finansieringsplanen 

    

Egenkapital er dokumentert med kontoutskrift fra bank., evt. med 

budsjettvedtak for kommuner og fylkeskommuner 

    

Kommunale og fylkeskommunale tilskudd er bekreftet med utskrift fra 

vedtaket eller tildelingsbrev 

    

Private tilskudd / gaver / rabatter er bekreftet med gavebrev eller 

tilsagnsbrev. Det er ikke beregnet mva på rabatter 

    

Dugnadsverdi (eks mva) er bekreftet med innhentet tilbud fra 

leverandør/entreprenør, eller bekreftet av kvalifisert fagperson. 

    

Lån er bekreftet med kopi av lånetilsagn.     

Ved fornyet søknad er kostnadsoverslaget og finansieringsplanen lik 

som fjorårets søknad. Eventuelle endringer er dokumentert  

    

Plan for bruk med budsjetterte inntekter og utgifter er dokumentert i 

søknaden 

    

 FDVU-plan er vedlagt søknaden (gjelder kun for haller)     

Eiendomsforhold er dokumentert med bekreftet tinglyst eiendomsrett 

(grunnboks utskrift) eller bekreftet tinglyst bruks-/leie-/festerett på 

henholdsvis 40-20-10 år.  

    

 

 

 

 



7. REVIDERING AV VEDTEKTER 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8. ÅRSHJUL 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. VALG 
 

Årsmøte i MUIL 

 

Innsending av årsmøtesak fra valgkomitè: 

Det er i alt 50 medlemmer i hovedstyret og undergruppene. Det er 

vanskelig å finne medlemmer til alle gruppene. Vi frykter også at 

medlemmene i gruppene «slites ut». Det vil kanskje være lettere å 

rekruttere medlemmer om ressursene kunne brukes og rulleres i færre 

grupper.  Valgkomiteen foreslår derfor følgende endringer: 

 

1. Trimgruppen og Sykkelgruppa sammenslås til Sykkel -og trimgruppe 

med totalt 6 medlemmer. 

2. Anleggsgruppa nedlegges og ansvaret for anlegg tillegges gruppene der 

det naturlig hører hjemme. 

For eksempel skigruppa har ansvar for å melde ifra til hovedstyret om 

vedlikehold/utviklingsbehov i skiløype etc. 

3. Endringene trer i kraft til neste år. 

 

Valgkomiteens forslag til medlemmer i styret og undergrupper 2016: 

 

Hovedstyret:  

Leder ? 

Tom Hugo Furuseth, Nestleder 

Marina Olsen, Sekretær 

Thorgeir Pedersen, Styremedlem 

Gunnlaug O. Isaksen, Styremedlem 

 

Vara hovedstyret: 

1. Tania Lopez 

2. Caroline Vatne 

3. Isak Fagerli 

 

Alpinbakke og anlegg: 

Even Steinlien 

Bjørn-Halvard Seljeskog 

Klemet A. Sara 

Anders Furuseth 

Viggo Vangen 

 

Taekwon-Do: 

Henrik Olsen 

- De danner gruppen selv på foreldremøte. 



 

 

Barneidrett: 

Hege Ballovarre 

Irene Johansen  

Oksana Seviante 

 

Fotballgruppa: 

Geir Morten Bartholdsen Oppmann lagleder alle fotballag 

 

Trimgruppa: 

Berton Bucht 

Johnny Manndal 

Ellinor M. Joramo  

 

  

 

Skigruppa: 

Martin Solberg 

Martin Mandal 

Jan-Arild Hansen/ Randi Stenseth  

Bård Gunnar Hansen 

 

 

Sykkelgruppa: 

Helge Vatne? 

Espen Nordeng 

Nils-Arne Karlsen 

Bård Gunnar Hansen 

 

 

Valgkomitè: 

Yvonne Eriksen 

Lisa M.P. Solbakken 

Kine Solberg 

 

Fiskefestivalstyret: 

Uendret.  Velges etter festivalen. 

 

Revisor: Hermund Dalvik 

 

 



10. INNKOMMENDE SAKER 
 

Sak 1 – INNKJØP AV HJERTESTARTER 

Fra: Siw Tuoremaa 

Siw foreslår at MUIL går til innkjøp av en egen hjertestarter som følger 

MUILs arrangementer. Hjertestarteren har en estimert pris på ca. kr. 

13.000,-. Det fordres at medlemmer kurses i bruk av starteren. 

 

Sak 2 – ETABLERING AV GARASJE/LAGER VED MUIL-BRAKKA 

Fra: Bernt Lyngstad 

Bernt foreslår at MUIL setter av kr. 200.000,- i 2016 for etablering av en 

solid garasje/lager ved MUIL-brakka i Fossen. Minimum 70 m2.  

Det er prekært behov for å få systematisert lagringen av MUILs eiendeler. 

Dette for å unngå tap av utstyr. 

Det er også ønskelig at en slik garasje/lager er av en slik størrelse at den 

kan huse idrettslagets tråkkemaskin. Garasjen/lageret må være såpass stor 

at det kan utføres mindre vedlikehold på tråkkemaskinen samt at det er 

plass til lagerhyller og skap. Bernt foreslår at årsmøtet setter ned en 

arbeidsgruppe for dette prosjektet. 

 

 

 

 


